
Zápisnica z RR 19.9.2017 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

Hosť:  PaedDr. Iveta Šanderová 

Program: 

1. Privítanie 

2. Vyhodnotenie činnosti RR v školskom roku 2016/2017 

3. Finančný sumár (p. Sochorová) 

4. Oboznámenie s koncepciou ČS,- voľby zástupcov do RR 

5. Diskusia 

6. Záver 

1/ 

Pani predsedkyňa MUDr. Valčuhová privítala všetkých prítomných a oboznámila ich s programom 

schôdze.  

2/ 

Slovo dostala pani riaditeľka PaedDr. Šanderová. Poďakovala a vyzdvihla spoluprácu medzi školou 

a RR. Podala správu čo všetko sa vďaka príspevkom RR podarilo vybudovať. Škola zaviedla čipový 

systém na príchody, odchody a stravu.  

Nastúpili noví štyria učitelia. 

Jednohlasne sa odsúhlasil rodičovský príspevok 20€ na rodiča. 15.11.2017 určený dátum  vyzbierania 

tohto príspevku. 

3/ 

Pani Sochorová oboznámila s príjmami a výdajmi za školský rok 2016/2017 

Príjmy k 31.8.2017                 9987,97€ 

Výdaje k 31.8.2017                7487,90€ 

Zostatok k 31.8.2017             2500,07€ 

Z toho na účte k 31.8.2017   2259,23€ 

V hotovosti                                240,84€ 

4/ 

Pani riaditeľka oboznámila prítomných o priebehu volieb do RŠ. 

RR zvolila volebnú komisiu. Jednohlasne boli zvolení zástupcovia za ročníky. 

I. ročník p.Šinská 

II. ročník p.Rezníčeková 

III. ročník p. Hurňanská 

IV. ročník p.Roháriková 

Do RŠ bol navrhnutý zástupca RR pán Sedláček, ktorý prijal kandidatúru. 

 



 

5/ 

V diskusii prebehol návrh, aby sa urobil školský ples. Termín má zistiť po dohode s pani učiteľkou 

Cabanovou, p. Hurňanská. 

 

 

V Banskej Bystrici dňa 19.9.2017 

 

Zapísala: Mária Hurňanská 

Overila:  MUDr. Diana Valčuhová 

 


